
Cienījamā, Irīda Jansone!  

 

Paldies Jums par vēstuli, labajiem vārdiem un viesmīlību! 

Mums bija ļoti interesanti piedalīties Jūsu skolas rīkotajā konferencē. 

Kolēģu uzstāšanās bija saturīga un mums noderīga. Sadarbības tēma ar 

vecākiem ir aktuāla mums visiem. Jūtams, ka Jūs un Jūsu kolēģi cenšas 

pilnveidot darbu ar skolēnu ģimenēm.  

Mums ļoti iepatikās fotoizstādes ideja, kurā redzami bērnu darbi – 

fotogrāfijas. Šī ideja ir labi izmantojama mūsu festivālam. Ja Jūs interesē, 

mēs varam apspriest tās organizāciju Pleskavas festivāla ,,Citāda 

māksla” ietvaros nākošā gada maija beigās Pleskavā.  

Būsim ļoti priecīgi turpināt sadarbību. 

Ar cieņu, 

Andrejs Carjovs,                                                                                                            

pedagoģijas zinātņu doktors, Pleskavas apgabala ,,Ārstnieciskās 

pedagoģijas un diferencētās apmācības centra” direktors 

 

Спасибо Вам за письмо, добрые слова и гостеприимство! 
Нам было очень интересно принять участие в конференции в 
Вашей школе. Доклады коллег были содержательные и 
полезные для нас. Тема сотрудничества с родителями 
актуальна для всех. Чувствуется, что Вы и Ваши коллеги 
стремитесь развивать работу с семьями учеников. 
Нам также очень понравилась идея фотовыставки со 
снимками, которые делали дети. Эта идея хороша для нашего 
фестиваля. Если Вам интересно, мы могли бы обсудить её 
организацию в Пскове в рамках фестиваля "Другое искусство" 
в Пскове в конце мая следующего года. 
Будем рады продолжению сотрудничества. 
  
 
С уважением, 
Андрей Царёв 
  
 

 


